
ZPRAVODAJ OBCE

4/2022
CHVALÍKOVICE

Vážení spoluobčané, 
blíží se vánoční svátky a další rok je téměř za námi .
Přeji Vám, abyste Vánoce strávili v  kruhu rodinném 
a přátel , těch , které máte rádi . Do nového roku přeji 
všem obyvatelům Chvalíkovic všechno nejlepší , hodně 
zdraví , dobré nálady, životního optimismu a hlavně 
vzájemné tolerance a porozumění . A nám všem pak 
přeji , at‘ je obec Chvalíkovice i nadále našim domovem 
a at‘ se nám zde dobře žije .

Olga Nedopilová, starostka obce
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Ustavující zasedání zastupitelstva dne 24. října
Občané ve volbách do obecního zastu-
pitelstva 23. a 24. září zvolili tyto kan-
didáty:
Rostislav Beinhauer
Ivan Berger
David Fajkus
Karla Fryčová
David Gibes
Olga Nedopilová
Zbyněk Tvrdý

Zastupitelstvo obce zvolilo pro volební 
období 2022 - 2026:
1) Olgu Nedopilovou za starostku obce.
2) Rostislava Beinhaura za místosta-
rostu obce.
3) Karlu Fryčovou za předsedkyni fi-
nančního výboru.
4) Zbyňka Tvrdého za předsedu kont-
rolního výboru.                                                                            

(oú)

Z usnesení 2. zastupitelstva dne 30. října
Zastupitelstvo obce schválilo:
1) Zbyňka Tvrdého a Ivana Bergera čle-
ny finančního výboru.
2) Davida Fajkuse a Davida Gibese členy 
kontrolního výboru.

Zastupitelstvo obce pověřilo:
1) starostku obce k provádění a schvá-
lení rozpočtových opatření a to v příj-
mech neomezeně a ve výdajích do výše 
300.000 Kč včetně v závazných ukaza-
telích rozpočtu.                                                                            (oú)

Z usnesení 3. zastupitelstva dne 21. listopadu
Zastupitelstvo obce schválilo:
1) smlouvu o právu umístit, provést, 
užívat a udržovat stavbu pro infrastruk-
turu pro novostavbu rodinného domu 
s manžely K. M. a I. M. na parcelách 
524/1, 525, 526/2, 524/3, 1156 a 
1157.
2) založení účtu určeného k ukládání 
a zhodnocování dočasně volných fi-
nančních prostředků na období 3 měsí-
ců ve výši 20 mil. Kč.
3) smlouvu o poskytnutí individuální do-
tace ve výši 4.000 Kč uzavřenou s F. S.
4) smlouvu o nájmu rybníků a pozemků 

č. 37 N 22/22 se Státním pozemkovým 
úřadem.
5) záměr prodeje pozemku  103/2 o vý-
měře 72 m2.
Zastupitelstvo obce pověřilo:
1) starostku obce uzavřít výše schválené 
smlouvy o právu stavby, o poskytnutí 
dotace, o nájmu rybníků.
2) starostku obce k  uzavření smlouvy 
o zřízení výše schváleného bankovního 
účtu.
3) starostku vypracováním a vyvěšením  
záměru prodeje výše zmíněného  pozem
ku.                                                                            (oú)

Prezidentské volby 2023
13. a 14. ledna 2023 se uskuteční 
v pořadí již třetí přímé volby prezidenta 
České republiky. Všichni občané star-
ší 18ti let mají hlasovací právo, volební 
lístky pro první kolo obdrží do 10. led-
na. Do 11. ledna je možné požádat si 

o voličský průkaz a volit tak mimo svůj 
volební okrsek. Případné druhé kolo se 
uskuteční 27. a 28. ledna 2023. Více 
informací naleznete na stránkách Minis-
terstva vnitra.                                                                             

(oú)
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Kdyby napadl sníh...
Žádáme občany, aby v případě, že na-
padne sníh, neparkovali svá auta na 
veřejných komunikacích a nebránili tak 
zimní údržbě cest. Jedná se především 
o ulice Trnčí, Strmá a České školy (ve 
směru na Branku). Kromě toho, že ne-
bude moci být odklizen sníh v  dosta-
tečné kvalitě, hrozí také případné po-
škození vašich vozů.

                 
text: oú, foto: Karel Stuchlík

Otevírací doba úřadu
Své záležitosti si na obecním úřadě bu-
dete moci vyřídit do 21. prosince. Od 
22.  prosince bude zavřeno a normální 
provoz pak bude od pondělí 2. ledna 
2023.

(oú)

Kalendárium akcí
Koncert v kapli
Kaple svatého archanděla Michaela 
bude hostit tradiční vánoční koncert hu-
debního uskupení Enigma 28. prosince 
od 17.00. Přijďte se setkat se sousedy 
a užít si pravou vánoční atmosféru a ne-
chat tak rozeznít tóny vánočních písní a 
koled.

Vánoční turnaj
V pátek 29. prosince pořádá od 9.00 
TJ sokol Chvalíkovice a obec tradiční 
vánoční turnaj v badmintonu a stolním 
tenisu. Přihlásit se můžete u Dagmar 
Valentové. Nutná sportovní obuv.

Tříkrálová sbírka
Chvalíkovští koledníci se letos vydají do 
ulic v sobotu 14. ledna 2023 od 9.00 
hodin.

Plesy
Opět se nám po covidu vrátila plesová 
sezóna a zde jsou termíny plesů pro rok 
2023:
11. 2. Ples TJ Sokol (sobota)
17. 2. Myslivecký ples (pátek)
24. 2. Hasičský ples (pátek)
4. 3.   Discoples (sobota)

Vodění medvěda
Tradice, o kterou se u nás starají míst-
ní hasiči, letos proběhne v sobotu 
18.  února 2023. Sraz masek bude 
v 8.00 v Hasičárně.

Dětský karneval
Pořádá spolek rodičů při MŠ Chvalíkovi-
ce v neděli 19. února 2023 v sokolovně. 
Občerstvení a zábava zajištěno.
                                                                           

(oú)
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Vážení obyvatelé Chvalíkovic,
na začátku nového roku proběhne v celé naší zemi další ročník Tříkrálové sbírky – 
největší charitativní sbírkové akce  u nás. 
V Charitě Opava máme radost, že se Vaše obec k této sympatické sbírce, která 
se již stala tradicí, znovu připojí. Doufáme, že po dvou ročnících probíhajících ve 
stínu protiepidemických opatření budou moci opět skupinky koledníků koledovat 
klasickým způsobem a budou se s Vámi moci setkat osobně.
Za více než dvacet let pomohla Tříkrálová sbírka tisícům lidí. Výtěžek z následující 
Tříkrálové sbírky 2023, který připadne Charitě Opava,  máme v plánu využít na 
pomoc seniorům a vážně nemocným pacientům, o které se naše terénní služby 
starají v jejich domácím prostředí. Péče o vážně nemocné je pro rodiny často také 
finančně náročnou záležitostí – rádi bychom pro ně pořídili zdravotnický, ochranný 
a hygienický materiál nad rámec úhrad zdravotních pojišťoven. Část výtěžku 
bychom rádi využili jako spoluúčast schváleného projektu na obměnu vozového 
parku naší pečovatelské služby. Naším třetím záměrem je zlepšení pracovních 
podmínek a zázemí našich zrakově postižených a nevidomých masérů, kterým po-
skytujeme práci v rámci chráněného zaměstnávání. 
Sbírka se bude konat v termínu od 1. do 15. ledna 2023. 
Stejně jako v minulých letech bude možné přispět také na tříkrálový sbírkový účet: 
66008822/0800, VS pro Charitu Opava 777988012. Viz QR kód platby. Více infor-
mací na www.charitaopava.cz.
Již nyní děkujeme všem malým i velkým koledníkům z Chvalíkovic, kteří se do 
sbírky zapojí a Vám všem za štědrost a otevřené srdce.
Přejeme pokojné Vánoce a do nového roku mnoho naděje, Boží požehnání a všech-
no dobré.

    za Charitu Opava Marie Hanušová, koordinátorka Tříkrálové sbírky 2023
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28. říjen a lampionový průvod
Letošní 104. výročí vzniku Českoslo-
venské republiky jsme měli bez lampi-
onového průvodu, kdy představitelé 
obce položili ve výroční den k pomníku 
padlých v 1. a 2. světové válce kytici a 

zapálili svíčky. Lampionový průvod se 
pak konal v pátek 18. listopadu a šel od 
obecního úřadu až k hasičárně, kde bylo 
připraveno občerstvení.

text: oú, foto:  Facebook

Vánoční strom opět svítí
Letos jsme se opět po dlouhé covidové 
pauze mohli společně sejít u slavnost-
ního rozsvícení vánočního stromečku u 
obecního úřadu. To zahájila starostka 
obce v sobotu 26. listopadu od 17.00. 
Nechyběla ani tradiční výstava betlémů 
z domácností našich spoluobčanů, punč 
a čaj na zahřátí a drobné občerstvení 
v  podobě koláčků a chleba se škvar-
kovou pomazánkou.

text: ou, foto : Facebook
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Drakiáda a „dýňoween“ se strašidelnou stezkou
V říjnu se pro naše nejmenší konaly v obci hned dvě již tradiční akce, které při-
pravili rodiče sdružení ve spolku při mateřské škole. Nejprve jsme 7. října  s dětmi 
pouštěli draky u hasičárny. Počasí nám přálo, i když foukat mohlo více. Odpoledne 
vyvrcholilo vatrou s  opékáním špekáčků. Předposlední pondělí v říjnu si mohly 
nejen děti ze školky společně s rodiči vyřezat a ozdobit dýni. Následně, jakmile se 
začalo stmívat, vyrazily děti cestou k rybníkům. Tam na ně čekalo celkem 6 zasta-
vení, při kterých mohly narazit na pohádkové bytosti, strašidla i osoby ze záhrobí. 
Mimo to bylo také připraveno tematické občerstvení.       text a foto: redakce, Facebook
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zázemí jsme vybudovali u jednoho z členů 
na zahrádce ve Chvalíkovicích.
Přišel den „ D“ a kuřátka jsme měli ve 
Chvalíkovicích. Na celou akci zdárné-
ho vložení kuřátek pod náhradní kvočny 
(adoptivní matky) jsme měli tři dny. Po 
třech dnech se v nočních hodinách vklá-
dala kuřata ke kvočnám a čekalo se, jak je 
přijmou. Až na jednu se všechny osvědčily 
a proto se hned následující noc převezla 
všechna kuřata do odchovny.
Kuřata prospívala výborně. Po pár dnech 
jsme museli odstranit malé ohrádky. Za 
dva měsíce už létala volně po celé oplo-
cence. Zhruba po třech měsících se nám 
oplocenka pomalu, ale jistě začala stávat 
pouze zastávkou několika jedinců. Téměř 
po celou dobu odchovu jsme museli v od-
chovně trávit spoustu volného času.
Srdcem celého projektu bažantů byl Sva-
topluk Vavrečka. Ten nás také upozornil, 
že starost o vypuštěné bažanty nekončí a 
celý výsledek naší práce se ukáže, až na 
jaře roku 2023.
 Držíme si vzájemně palce a vy můžete 
držet taky. Třeba se vám poštěstí naše 
odchovance někde potkat a věřte, že to 
není až tak nemožné. Pokud by jste měli 
zájem, můžete si s námi přijít popovídat a 
trochu se pobavit na náš Myslivecký ples, 
nebo třeba v příštím roce plánované zvě-
řinové hody, pořádané v kulturním domě 
ve Vršovicích. 
Budeme se na Vás těšit.

text a foto: členové MS Maršovec

Vážení čtenáři, milovníci přírody a přátelé 
myslivosti,
často se nám stane, že se u různých pří-
ležitostí lidé zeptají „Co divočáci? Co ba-
žanti?“ Zpravidla jsou otázky směřované 
přímo k lovu. Jenže lov není ani náhodou 
hlavní náplní naší činnosti. Proto jsme se 
rozhodli, že se pokusíme naše činnosti 
trochu popsat a myslivost veřejnosti 
alespoň trochu přiblížit. 
Myslivecké sdružení Maršovec hospodaří 
v katastru obcí Kylešovice, Chvalíkovice, 
Vršovice a Raduň. Jeden z hlavních členů 
výboru MS je myslivecký hospodář. Je to 
osoba-myslivec s patřičným vzděláním a 
také velkou důvěrou všech členů. Doby 
lovu různé zvěře samozřejmě určuje jasně 
prováděcí vyhláška ale vše ostatní: kolik, 
kde, jak a proč se bude lovit, určuje právě 
myslivecký hospodář. Ten zodpovídá za 
to, v jaké kvalitě a kvantitě se chov veške-
ré zvěře žijící u nás bude dařit a v dalších 
letech vyvíjet.
Jedním z hořkých faktů pro nás myslivce 
je ten, že rapidně ubývá drobné zvěře. Za-
jíce polního se nám ještě nějak daří udr-
žet v přijatelných stavech, ovšem všem 
tak známý Bažant obecný je na tom pod-
statně hůře. Právě proto jsme se rozhodli, 
že stavům Bažanta obecného pomůžeme 
a o to se s vámi chceme podělit.
V lokalitě zvané „Chvalíkovská remíza“, 
jsme se rozhodli postavit odchovnu ba-
žantů a takzvaným polodivokým chovem 
vypustit cca 200 kusů Bažanta obecného. 
Vymezenou část cca 800 m2 jsme ohradili 
dřevěnými kůly a oplotili pletivem. V tom-
to ohrazeném prostoru jsme umístili další 
tři voliéry, které už byly oploceny jemnou 
sítí a zastřeším proti dravcům. Do každé 
této voliéry byly umístěny tři malé od-
chovné budky, pro kvočnu a kuřata.
Venkovní prostor byl připravený a dali 
jsme se do přípravy odchovny pro kuřátka, 
které přivezeme těsně po vylíhnutí. Toto 

Odchov bažantích kuřat
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Sousedská setkání

Do puntíku se obleč, tak znělo motto 
sousedského setkání ulic Trničí, Žla-
binská a U Sokolovny, které se usku-
tečnilo v sobotu 10. září 2022. Bohužel 
počasí nevypadalo příznivě, proto jsme 
se tentokrát rozhodli využít stanu v ne-
dalekém areálu sokolovny. Pohodovou 
atmosféru umocnila grilovaná kýta, 
pivo Krakonoš a spoustu dalších dobrot. 
Děvčata probírala recepty, chlapi pak 
sport, techniku, prostě každý si našel to 
své. Sousedy, kteří v letošním roce slaví 
významné jubileum jsme obdarovali 
drobnou pozorností, zazpívali a popřáli 
hlavní hodně zdraví. 
Ani horní konec nezahálel a v sobotu 
24. září se uskutečnil 3. ročník „Setkání 
sousedů z Vrchního konce“ v areálu 
hasičské zbrojnice, kde se nás sešlo 56.
Všem organizátorům obou „soused-
ských setkání“ patří velké díky.
text a foto: Monika Halšková a Tomáš Wollný  



9

Fotbalové turnaje ve Chvalíkovících a Štítině
V pátek 2. září fotbalový oddíl pořádal 
turnaj žáků. Do našeho areálu přije-
lo 7.družstev a dvě domácí. Turnaj pro 
devět týmů jsme ještě nepořádali, měli 
jsme obavy, zda to zvládneme. Hrálo 
se na třech hřištích a každý tým hrál 
šest zápasů po 11.minutách. Pořa-
dí: 1. Kravaře, 2. Štáblovic, 3. Hradec, 
4.  Chvalíkovice A, 5. Velké Heraltice, 
6.  Kravaře B, 7. Kylešovice, 8. Chvalí-
kovice B, 9. Větřkovice. Všichni hráči 
dostali pohoštění a odměny. Turnaj pro-
bíhal bez problémů, nepršelo a nikdo se 
nezranil. Dík patří rodičům a organizáto-
rům.
Po několika letech jsme byli pozváni 
na turnaj do Štítiny. Lákalo nás, jak to 
domácí dělají a snad se organizačně 
přiučíme, ale naopak by se měli domácí 

od nás učit. K samotnému turnaji, konal 
se 8. října a byl určen pro ročníky 2014 
a mladší – byly tam týmy: domácí Štíti-
na, Chvalíkovice, Holasovice a Vřesina. 
S Holasovicemi jsme vyhráli 5:4 a 5:2, 
se Štítinou jsme vyhráli 2:1 a remízova-
li 3:3 a Vřesinu jsme porazili 7:0 a 8:0. 
Vřesina měla nejmladší tým. Domácí 
Štítinu jsme potrápili a hráli jsme po-
ctivě, nic nevypouštěli. Po turnaji v Ra-
duni vyhráváme i na Štítině. Fotbalově 
to z naší strany nebylo úplně to pravé 
ořechové. Každý hráč si dal aspoň jeden 
gól, to soupeři nemohli – protože nestří-
dali moc pravidelně.
Hráči: Belás, Vítek, Deseyve, Sonek, Ri-
emel, Jonov, Kreuzieger, Drozdek,Tvrdý

text: Jaromír Tvrdý, foto:  Michal Belás
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Rok mladých hasičů
A je to tady. Skončilo nám podzimní 
kolo OLMH (Opavské ligy mladých hasi-
čů), tak se poohlédneme jak se našim 
týmům mladších a starších žáků dařilo.
V tomto období SDH Chvalíkovice repre-
zentovali za mladší žáky tyto děti: Jan 
Beinhauer, Alma Kudělová, Adele Kudě-
lová, František Věntus, Dominik Raab, 
Josefína Bergerová, Josefína Věntu-
sová, Pavlína Cihlářová, Nikola Cihlá-
řová, Kryštof Sokol, Adam Kopič, Eliška 
Valentová a Tobiáš Hendrych.
Těmto dětem se na podzim velice dařilo 
a v jednotlivých kolech si vyběhali tato 
umístění:
10. 9. Hněvošice - 4. místo
17. 9. Suché Lazce – 5. místo
24. 9. Kravaře - 3. místo
1. 10. Borová - 3. místo
8. 10. Chvalíkovice - 1. místo
Jako jejich vedoucí (a mluvím i za Davi-
da) jsme na děti velice hrdí a doufáme, 
že se jim takto bude dařit i v jarních ko-
lech OLMH a na konci sezóny si odnesou 
drahý kov.
Složení družstva starších žáků je násle-
dující: Barbora Beinhauerová, Karina 
Beková, Ema Kudělová, Mia Kudělová, 
Laura Beková, Beáta Mackurová a Filip 
Kubesa.
Těmto našim svěřencům se dařilo troš-
ku méně, ale i tak podávali krásné vý-
kony.
10. 9. Hněvošice - 4. místo
17. 9. Suché Lazce – 3. místo
24. 9. Kravaře - 7. místo
1. 10.Borová - žáci se bohužel nezú-
častnili
8. 10.Chvalíkovice - 1. místo
Letos poprvé jsme se staršími žáky vy-
zkoušeli i závody jednotlivců v běhu na 
60 m s překážkami, jednalo se o Slezský 
pohár. V tomto poháru se běželo celkem 

5 závodů.
Začalo to 29. 5. v Opavě na Tyršově sta-
dionu. Holky si poprvé zkusili co tyto zá-
vody obnášejí a že bojují každá sama za 
sebe. Další závod se konal v Kravařích, 
poté v Borové, Bruntále a Ostravě, kde 
proběhlo vyhlášení celkových výsledků.
V těchto závodech se nejlépe dařilo 
Lauře Bekové, která se celkově umístila 
na 5. místě a vybojovala si tím postup na 
Mistrovství České republiky.

Text a foto: Michaela Beková 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 
CHVALÍKOVICE POŘÁDÁ NÁBOR DĚTÍ
Jestli tě baví sportovat a chceš se něco 
přiučit, přijď se na nás podívat každou 
středu od 17:30 do tělocvičny ve Chva-
líkovicích. 
Vše tě naučíme a třeba nám pomůžeš 
vyhrát další poháry a cenné body.
Těšíme se na tebe vedoucí Míša a David.
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Zpravodaj obce Chvalíkovice
Zpravodaj obce Chvalíkovice, vydává obec Chvalíkovice, 
České školy 11, 747 06 Chvalíkovice, IČO: 00849685. 

Evidence periodického tisku: MK ČR E 21120.
Vychází čtvrtletně v nákladu 200 ks. Zpravodaj je ne-

prodejný. 
Redakce a sazba: Lenka a Ivan Bergerovi

Tisk: Obecní úřad Chvalíkovice
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5 závodů.
Začalo to 29. 5. v Opavě na Tyršově sta-
dionu. Holky si poprvé zkusili co tyto zá-
vody obnášejí a že bojují každá sama za 
sebe. Další závod se konal v Kravařích, 
poté v Borové, Bruntále a Ostravě, kde 
proběhlo vyhlášení celkových výsledků.
V těchto závodech se nejlépe dařilo 
Lauře Bekové, která se celkově umístila 
na 5. místě a vybojovala si tím postup na 
Mistrovství České republiky.

Text a foto: Michaela Beková 

ROZHOVOR S LAUROU BEKOVOU
Jak byla náročná příprava na tento zá-
vod a kolik času to zabralo?
Na mistrovství jsme se skoro nepři-
pravovala, trénovala jsem jen jednou, 
ale na předcházející závody, díky kterým 
jsem na mistrovství postoupila, jsem tré-
novala i třikrát týdně.
Kdo tě k hasičům přivedl a jak dlouho 
to děláš?
Do hasiče chodím už sedm let, začala 
jsem se spolužačkou, ale jednotlivcům 
jsem se začala věnovat až letos. 
Jaká byla konkurence?
Konkurence byla nic moc, čekala jsem, 
že na mistrovství budou lepší časy. 
Co bylo na tom závodě nejtěžší?
Ani nevím, byl to pro mě závod jako kaž-
dý jiný.
Jakou roli hrálo štěstí a jakou příprava?
Štěstí bylo tak 80 % a příprava 20 %. 
Máš nějaký rituál před závodem?
Nevím, jestli to je rituál, ale dostala jsem 
kaštan pro štěstí, se kterým běhám.
Čeho bys chtěla ještě dosáhnout?
Snad se mi podaří dostat se znovu na 
mistrovství a umístit se lépe – nejlépe na 
1. místě a to nejen v šedesátkách ale i ve 
stovkách, se kterými chci příští rok začít.
Čemu jinému se ještě věnuješ ve 
volném čase?
Hlavně škole.                                        (red)

MČR JEDNOTLIVCŮ V BĚHU NA 60 M 
S  PŘEKÁŽKAMI
Toto mistrovství se konalo 25. 9. v Bene-
šově u Prahy. Jak jsem již zmiňovala, po-
stoupila na něj jako jediná z našeho SDH 
Laura Beková. Na mistrovství se pilně 
připravovala. Trénovala i 3 x týdně. Před 
samotným závodem mi připadalo, že 
není vůbec nervózní, zato já jako matka 
a zároveň trenér, jsem byla nervózní za 
nás obě.
Na tyto závody se v kategorii starších 
dívek probojovalo 120 slečen (ročníky 
2007, 2008, 2009, 2010). Nutno 
podotknout, že Laura je ročník 2009, 
takže má “karieru” ještě před sebou.                       
 Závody probíhají na dva pokusy a Laura 
si vyběhala časy 12.97 a 12.77. Bohu-
žel, i když to je od Laury nový osobní re-
kord, jí to na vítězství nestačilo. Ale i tak 
se umístila na krásném 15. místě. 
Myslím si, že pokud Laura ve své píli a 
úsilí v této soutěži nepoleví, tak příští 
rok se můžeme těšit na další mistrov-
ství. Doufám, že se v příštím ročníku po-
vede lépe i ostatním našim závodníkům 
a pojedeme ve větším počtu ukázat, co 
SDH Chvalíkovice dokáží.
A jako letos poslední netradiční soutěž 
jsme okusili zimní halové kvarteto ve 
štafetě 4x60, které se konalo v Opavě 
23. 10.
Byla to pro nás nová zkušenost a celkem 
se i dařilo. Mladší žáci se umístili na 
7. místě a starší na 4. místě.



Rybářské závody
Druhá sobota v září se stala dějištěm 
dětských rybářských závodů u chvalí-
kovských rybníků. Počasí přálo „ chvil-
kami i nepršelo“. Bylo připraveno ob-
čerstvení pro soutěžící rybáře, jejich 
doprovod i pro kolemjdoucí, kteří je 
přišli podpořit. Závody začínaly první 
částí v 7.00 pak přišla pauza na svačinu 
a debaty, jak ryby obelstít. Následovala 
druhá část a pak vyhodnocení. Každý zá-
vodník obdržel nějakou cenu. Ti nejlepší 
pak i pohár a diplom. soutěžilo se o nej-
větší rybu a o největší součet všech ryb. 
Myslím, že byli všichni spokojeni a další 
rok zase v sedm u rybníka.  

text a foto: Roman Věntus


